

PROTOKOLL RY 05/2023

Datum: 2023-04-03
Plats: Teamsmöte

Närvarande: * Janne Rydh (JR), Ordförande
(* = beslutande) * David Lindström (DL), Ledamot
* Theres Thörnevall (TT), Ledamot
* Benny Cronert (BC), Ledamot
Fredrik Andersson (FA), Adjungerad
Lars Jonsson (LJ), SBF
Thomas Borssén (TB), SRM
Jocke Berg (JB), SRM
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén

Frånvarande: Patrik Persson (PP), SRM

Till Officiella meddelanden:

- § 071 Sprintregler
- § 073 Restriktorstorlek Nat4WD

-
- § 065 Mötets öppnande
 - § 066 Föregående mötesprotokoll
 - § 067 Fastställande av mötets dagordning
 - § 068 Pågående ärenden
 - § 069 Ekonomi
 - § 070 Landslag
 - § 071 SM
 - § 072 Däck
 - § 073 Teknik
 - § 074 Dispenser
 - § 075 Öppet Rallyforum
 - § 076 SGA
 - § 077 Rallyregler
 - § 078 Övriga frågor
 - § 079 Nästa möte
 - § 080 Mötets avslutande
-

§ 065 Mötets öppnande

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 066 Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll läggs till handlingarna med justeringar inskickade av TT

§ 067 Fastställande av dagordning

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 068 Pågående ärenden

- Ligger under respektive paragraf.

§ 069 Ekonomi

- LJ tog åter upp behovet av att få bättre uppföljning av ekonomin och att vi ska börja gå igenom ekonomirapporterna på dessa möten.

§ 070 Landslag

- RU planerar att boka en träff med Pier Steffansson mot slutet av året för att få en tätare dialog kring landslaget.

§ 071 SM

SRM:

- Lägesrapport, allt under kontroll, Hörby är kommande helg, dit startfältet blev ganska bra till sist. I övrigt är många inbjudningar presenterade och på väg till fler tävlingar.
- OM kommer publiceras med befintlig skrivning av sprintreglerna, detta för att kunna inarbetas i regelverken till nästa utgåva av desamma.
- SRM efterfrågar en större överhörning och transparens, beslut att återuppta de möten som tidigare funnits, LJ kallar till 1 gång/månad.

SM 2024:

- LJ jobbar med en kalender parallellt med arbetet inom SBF för att forma Rally-SM 2024.

ÖVRIGT:

- Arbetet kring Nordiska Mästerskapet fortsätter, Skillingaryd har kontakt med Johannes Fraas och arbete med hemsida pågår. Skillingaryds tävling kommer vara en nationell tävling.

§ 072 Däck

- Däcklista sommar är publicerad.
- DL kommer åka på möte i maj i Finland angående dubbutstick. DL ser en möjlighet att begränsa dubbutstick till 7mm till SM 2024, men med en längre övergångstid för distriktstävlingar.

§ 073 Teknik

- Möte med 1300 Rallycup kvarstår, JR kallar.
- Begränsning för Nat4WD samordnas med andra bilklasser i gemensam tävlingsklass. Beslut i tidigare protokoll gäller inte före publicering i OM/ eller reglemente, diskussion om alternativa lösningar med tex minimivikt pågår
- HA undersöker med Gert angående regelverk för proto-cars inkommit, så att arbetet kan startas upp.
- DL kontaktar Anna Rönne och undersöker möjligheten att driva HB-arbetet framåt. JR skapar ett underlag som beskriver uppdraget.
- Diskussion om karosbytte på överåriga R5-bilar, det är många detaljer att tänka på, TK fortsätter utreda frågan.
- Angående HB-motorers ursprung från andra tillverkare än karossen, TK har ej kommit i mål angående frågan ännu.

- HA tar upp en fråga som kommit angående torrsumpsmörjning för grp HB. HA kommer ta fram en redogörelse för detta.

§ 074 Dispenser

- Dispensansökan angående möjlighet att delta i lokaltävling ("träning") för ungdomsförare med andra bilklasser än godkända för ungdom avslås.

§ 075 Öppet Rallyforum

- Inget nytt under denna punkt.

§ 076 SGA

- Nästa SGA-möte är planerat till den 19/4

§ 077 Rallyregler

- Kravställningen för trackingsystem, behöver skrivas om till ett OM.
- Arbetet med en guide för "konstruerad tid" har fått vänta lite.
- LJ har ett förslag på reklam på rallybilar, som gör att vi närmar oss det internationella reglementet. LJ sammanställer detta till ett förslag.
- Fråga om rally på asfaltsväg har inkommit, LJ undersöker vilka beslut som måste tas först, innan arbetet fortgår med bland annat säkerhetskrav.

§ 078 Övriga frågor

- Leverantör av profilkädror har återkommit och TT svarar att den fortfarande är aktuell.
- TT har fortsatt fyllt på information på hemsidan. På SGA-mötet kommer aktuella namn och kontaktuppgifter för SGA'er gås igenom.
- I närvolistan fler evenemang adderats, för att få bättre koll på vem som gör vad. Uppmaning till alla att addera fler evenemang om behov uppstår.
- DL har ej fått kontakt angående försäkringsfrågan.

§ 079 Nästa möte

- Nästa möte måndag 25/4 kl 20:00

§ 080 Mötets avslutande

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:30.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Fredrik Andersson

Janne Rydh